Raya Goodwill Visit to Government Hospitals

In conjunction with the Raya season, a group of Sports Toto staff volunteers took the opportunity to visit Kuala Kubu Bharu Hospital and Sg. Buloh Hospital on Thursday, 26 June 2014. The two government hospitals are both located in Selangor.

The visit was to bring festival cheer to about 100 child patients of all races at the pediatric wards. Despite being physically unwell, most of the children visibly brightened upon receiving duit raya and goodie bag comprising stationeries with colouring tools, a tumbler and a soft toy.

The Kuala Kubu Bharu Hospital also received a Singer rice cooker from Sports Toto. It was a special request made by the ward matron as the nurses will use the rice cooker as boiler to sterilize milk bottles for newborn babies at the pediatric ward.

While the children found the goodwill visit comforting, the staff volunteers involved also felt that the visit was definitely one of the best times to promote understanding and harmony among family members, friends and surely all fellow Malaysians.

多多博彩开斋节亲善探访政府医院

配合开斋节庆,一支由多多博彩志愿员工组成的爱心团队趁此良机,在 2014 年 6 月 26 日 (周四)亲善探访雪州 2 家政府医院,即新古毛医院及双溪毛糯医院。

此趟亲善探访为儿科病房中的大约 100 名各族病童带来了佳节欢乐。尽管身体不适,惟当大部分孩童接过青包以及一个含有文具、彩绘用品、水瓶和毛绒公仔的佳节礼包时,雀跃的神情皆表露无遗。

新古毛医院亦获得由多多博彩赠送的胜家电饭锅。这是儿科病房护士长的特别要求,因为护士们会利用电饭锅消毒奶瓶,供儿科病房内的新生儿使用。

病童们从亲善探访中感受到了由爱心团队送来的温暖关怀之余,志愿员工们也通过参与此探访 了解到,亲善探访是促进家人、朋友和国人之间的互相了解与和谐共处的最佳时机之一。